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a r m a n m e l i . i r

پرواز پرماجرای تیم ملی 
وزنه برداری به مقصد رسید 

ایسنا: تیم ملی وزنه برداری ایران بالاخره به 
محل برگزاری مسابقات قهرمانی آسیا رسید. 
تیم ملی وزنه برداری قرار بود 7 صبح دیروز 
میزبان  ازبکستان  تاشکند  راهی  )دوشنبه( 
مسابقات قهرمانی آسیا شود. تیم ملی به جای 
اینکه بخواهد ابتدا راهی ترکیه شود و سپس با 
پرواز دیگری به ازبکستان برود، با پرواز اختصاصی 
راهی تاشکند شد که این پرواز بی دردسر هم نبود. 
هواپیما صبح دیروز به دلیل نقص فنی مجبور 
شد به فرودگاه مهرآباد برگردد و سپس پس از 
برطرف شدن نقص فنی، برای سوختگیری در 
فرودگاه مشهد به زمین نشست از این رو این پرواز با 
تاخیر زیادی انجام شد.  در نهایت، پرواز ملی پوشان 

ظهردیروز انجام شد و آنها به تاشکند رسیدند.

  اولین مبارزه »الهامی«  
ACA در سازمان

ایسنا: مازیار الهامی کاپیتان سابق تیم ملی 
 MMA کاراته ایران در چارچوب رقابت های
با سازمان ACA که یکی از سه سازمان بزرگ 
دنیاست به توافق رسید و قرار است برای این 
سازمان در طول یکسال ۶ مبارزه انجام دهد. 
الهامی روز جمعه در نخستین مبارزه خود در 
سازمان ACA به مصاف نماینده بلاروس می رود. 
مراسم وزن کشی و معرفی ۲ ورزشکار نیز پنجشنبه 
برگزار می شود. سازمان ACA یکی از سازمان های 
بزرگ و مطرح دنیا در رشته MMA محسوب 
می شود. پیش از این علی اکبری تنها یک مبارزه 
در این سازمان انجام داده اما الهامی قرار است ۶ 
مبارزه برای این سازمان داشته باشد. الهامی رکورد 
چهار پیروزی و یک شکست در چارچوب مسابقات 

MMA را در کارنامه خود دارد.

خارجازمستطیلسبز

آرزوی »طارمی«  برای »سردار«
نقل وانتقالات  فصل  شروع  آستانه  در 
تابستانی، مهدی طارمی برای سردار آزمون 
یک آرزوی مهم فوتبالی کرد. مهدی طارمی 
و سردار آزمون دو مهاجم تیم ملی فوتبال 
ایران در این فصل عملکرد بسیار خوبی در 
تیم هایشان داشتند. سردار، آقای گل روسیه 
است و طارمی نیز علاوه بر اینکه یکی از برترین 
گلزنان لیگ پرتغال محسوب می شود، در 
لیگ قهرمانان با زدن دو گل برابر یوونتوس و 
چلسی خودش را نشان داد. مهدی طارمی در 
جدیدترین پست اینستاگرامی سردار آزمون 
با خوشحالی از عملکرد فنی این بازیکن، ابراز 
امیدواری کرد که سردار فصل بعد در یک تیم 
و لیگ بهتر بازی کند. این در حالی است که 
باشگاه سویا جدی ترین مشتری آزمون است 
و خواستار به خدمت گرفتن این بازیکن شده 
و باید دید در تابستان و فصل نقل وانتقالات، 
سردار به تیم دیگری خواهد رفت یا به حضور 

در فوتبال روسیه ادامه می دهد.

خـــبر

دیـــدگــاه

پرسپولیس با وجود شرایط آب و هوایی نامناسب هند موفق 
شده در دو دیدار اول خود ۶ امتیاز باارزش کسب کند و در 
آخرین مسابقه مقابل تیم گوای هند قرار می گیرد که تا حدود 
زیادی ناشناخته است ولی بدون تردید کادرفنی پرسپولیس 
دو بازی اخیر این تیم را آنالیز کرده اند و می دانند مقابل تیم 
سختکوشی بازی دارند. البته که بازی های خوب پرسپولیس 
احتمال برتری این تیم مقابل نماینده هند را بالا برده است. گوآ 
مقابل دو حریف قبلی دروازه اش باز نشده است، اما بدون شک 
نماینده کشورمان موقعیت های زیادی را مقابل دروازه حریف 
خلق خواهد کرد و قفل دروازه حریف هندی پس از دو بازی 
شکسته خواهد شد. اگر پرسپولیس بتواند در همان نیمه اول 
دروازه گوا را باز کند، کسب پیروزی با اختلاف دو یا سه گل دور 
از انتظار نیست. پرسپولیس در تمامی پست ها نفرات باکیفیتی 
دارد و برای کسب پیروزی مقابل حریف هندی کار دشواری 
ندارد. با شروع نیم فصل دوم شهریار مغانلو که مهاجمی 
توانمند روی زمین و هواست به پرسپولیس آمده و در بازی 
قبل مقابل الریان قطر دو گل ارزشمند زد تا ثابت کند وضعیت 
مناسبی دارد. عیسی آل کثیر هم که پس از ۶ ماه محرومیت به 
تیم بازگشته هفته به هفته تقویت خواهد شد و مطمئن هستم 
به زودی شاهد گل زدن او در لیگ قهرمانان آسیا هم خواهیم 
بود. با قدرتمندترشدن خط حمله پرسپولیس این تیم می تواند 
به موفقیت های بزرگ تری دست یابد.  کمتر کسی از فولاد 
انتظار داشت که بازی های به این خوبی ارائه کند ولی جواد 
نکونام تیم خوبی را جمع کرده و تمامی بازیکنان در خدمت 
تیم هستند. این موضوع به فولاد کمک کرده تا مقابل هیچ 
حریفی ازپیش باخته نباشد و اتفاقا با بالارفتن کیفیت فنی این 
تیم انتظار می رود تا فولاد ضمن صعود از گروهش به مراحل 
بالاتر راه یابد. در مورد نتایج تراکتور در لیگ قهرمانان آسیا هم 
باید گفت رسول خطیبی مربی خوب و باانگیزه ای است و اولین 
تجربه آسیایی اش را پشت سر می گذارد. او تلاش می کند تا 
تیمش بهترین بازی ها را انجام دهد و حضور نفرات باتجربه ای 
چون اشکان دژآگه و مسعود شجاعی تراکتور را در وضعیت 
بسیار خوبی قرار داده است با این حال این تیم برای آنکه بتواند 
موفق تر از گذشته باشد و به پیروزی دست یابد، باید بادقت 
بیشتری با رقبا بازی کند. امیدوارم این تیم بتواند همانند دیگر 
نمایندگان کشورمان به پیروزی دست یابد و در مسیر صعود از 
گروهش قرار بگیرد. در صورتی که هر چهار نماینده کشورمان 
بتوانند از گروه شان صعود کنند، امیدوارم از لحاظ امکانات 
سخت افزاری و نرم افزاری از این تیم ها حمایت بیشتری شود. 
رمز موفقیت تیم های عربی در لیگ قهرمانان آسیا، تقویت 
مناسب پیش از شروع مراحل حذفی لیگ قهرمانان است. 
امیدوارم که شاهد حمایت کافی از استقلال، پرسپولیس، فولاد 

و تراکتور البته به شرط صعود باشیم.

قفل دروازه »گوآ«  باز می شود   

    درگیری
بعداز سوت پایان مسابقه؛ عطوان بازیکن الشرطه عراق 
به سمت دیاباته رفت و الفاظ زشتی را علیه مهاجم 
استقلال به کار برد. عطوان که خطای شدیدی روی 
پای دیاباته انجام داد، اعتقاد داشت مهاجم استقلال 

بزرگنمایی کرده و به همین خاطر به او اعتراض کرد.

        هدیه
اسکوچیچ در دیدار با سفیرایران در کرواسی پیراهن 
تیم ملی را به وی اهدا کرد. دراگان اسکوچیچ در آستانه 
بازگشت به تهران در سفارت ایران در کرواسی حاضر 
شد و ضمن دیدار با پرویز اسماعیلی، پیراهن شماره ۱۸ 

تیم ملی را به وی اهدا کرد.

         سفر پدر
خورخه مسی، پدر و مدیربرنامه لیونل مسی پس از 
چندماه غیبت بازهم وارد شهر بارسلونا شده است. آخرین 
باری که خورخه به بارسلونا سفر کرد در ماه سپتامبر بود و او 
سعی کرد در مورد جدایی مسی با بارتومئو مذاکره کند، اما 

در نهایت این اتفاق رخ نداد.

ت
شــ

سنو
عک

تیم استقلال دومین دیدار خود در مرحله 
گروهی لیگ قهرمانان آسیا را نیز با برد پشت سر 
گذاشت. علی لطیفی مهاجم سال های نه چندان 

دور استقلال در این خصوص صحبت کرد. 
 در مورد برتری  استقلال ایران مقابل 

الشرطه عراق چه نظری دارید؟
 استقلال مقابل الشرطه، بازی کامل تری انجام 
داد. استقلال در فازدفاعی نسبت به بازی اول، بهتر 
شده بود و موقعیتی به حریف نداد. بسیاری این 
باور را داشتند با اخراج بازیکن الشرطه، شرایط 
برای استقلال راحت تر می شود، اما این اتفاق رخ 
نداد. آبی پوشان در بازی مقابل الشرطه، ۶۰۰ پاس 
دادند. استقلال فوتبال مالکانه را به بهترین شکل 
ممکن پیاده کرد. شاگردان مجیدی ۶۴درصد 
مالکیت توپ و میدان را در اختیار داشتند. وقتی 
پاس های بیشتری داده شود، خلق موقعیت هم 
بیشتر خواهد شد. استقلال این مساله را به خوبی 
انجام داد. دلیل اصلی فوتبال مالکانه استقلال، 
پیداکردن فضا های خالی بود. تنوع تاکتیکی در 

بازی مقابل الشرطه وجود داشت.
توانایی  استقلال  تیم   شما  به نظر   

شکست الدحیل را دارد؟
الدحیل حریف سرسختی است. ولی استقلال 
الان روحیه مضاعفی دارد و بازی با الدحیل 
متفاوت تر خواهد بود. این تیم قطری ستاره های 
زیادی در اختیار دارد، اما اسم استقلال برای هر 
حریفی ترسناک است. استقلال پرافتخار ترین تیم 

ایرانی در آسیاست که ۲ قهرمانی در آسیا دارد. 
 استقلال می تواند قهرمان آسیا شود؟

کادرفنی و بازیکنان استقلال، باید برای برد های 
دیگر گام بردارند و برنامه ریزی کنند. برد باید در 
نهایت به جام ختم شود در غیر این صورت کاربردی 
ندارد. امیدوارم مجیدی نهایت تلاش خود را انجام 
دهد. ما پیشکسوتان وظیفه داریم از استقلال 
حمایت کنیم. به قهرمانی سوم استقلال در آسیا 
خوشبین هستم، اما در حال حاضر زود است در این 
مورد صحبت کنیم. استقلال پتانسیل این کار را 
دارد. مجیدی ۲ تیم خوب را در اختیار دارد. بازیکنان 
استقلال کیفیت بالایی دارند و این عامل می تواند 

به مجیدی در ادامه مسابقات کمک زیادی کند.

گفــتوگــو
علی لطیفی: 

 به قهرمانی 
استقلال در آسیا 

خوشبینم

فوتبالداخلی
تسنیم: سخنگوی باشگاه استقلال با وجود برگزاری نشست 
خبری آنلاین از پاسخ به سوالات مطرح شده خودداری کرد. 
این در حالی است که پیش از نشست از رسانه ها خواسته شده 
بود سوالات خود را اعلام کنند. حجت نظری گفت: فارغ از کرونا 
شرایط این روزهای ورزش به خصوص در دنیای فوتبال خوب 
است. نمایندگان ایران در آسیا خوب عمل کردند، مشخصا 
استقلال در هر دو بازی خوش درخشیده و مطابق انتظارات 
هر دو بازی را پرگل پشت سر گذاشته که اتفاق خوبی است. 
وی افزود: بازیکنان و کادرفنی تمام وقت تلاش می کنند. 
کادرمدیریتی نیز حامی این عزیزان است و تلاش می کنیم 
طوری پشتیبانی کنیم که استقلال با بهترین نتایج به میهن 
عزیزمان برگردد. دو پیروزی دلچسب را برابر الاهلی و الشرطه 
پشت سر گذاشتیم. سخنگوی باشگاه استقلال خاطرنشان 
کرد: هفته گذشته به دلیل اینکه تیم وارد عربستان شده بود، 
نتوانستیم نشست خبری را برگزار کنیم. قرار نبود این هفته نیز 
نشست خبری برگزار کنیم، اما چون اصحاب رسانه پرسش های 
زیادی را مطرح کرده بودند، لازم دیدیم این نشست را برگزار 
کنیم تا بگوییم پاسخ روشنی به پرسش های شما داریم. ضمن 
عذرخواهی، به این پرسش ها پاسخ نخواهم داد و پس از 
بازگشت تیم از عربستان به این سوالات شفاف جواب می دهم. 
برخی از سوالات ممکن است تنشی به وجود بیاورد به همین 

دلیل از پاسخ به آنها معذوریم. 

بینالملل
 ژوزه مورینیو در فاصله ۶ هفته به پایان فصل جاری رقابت های 
لیگ برتر انگلیس از هدایت سفیدپوشــان لندن کنار گذاشته شد. 
باشگاه تاتنهام انگلیس ژوزه مورینیو را از سرمربیگری این تیم اخراج 
کرد. مورینیو که در اواسط فصل گذشته جانشین مائوریسیو پوچتینو 
شد، در یکسال ونیم حضورش در جمع سفیدپوشان لندن نتوانست 
انتظارات رئیس باشگاه دنیل لوی را برآورده کند و تیمش که اکنون در 
رده هفتم جدول است، ممکن است سهمیه لیگ قهرمانان فصل آینده 
را هم از دست بدهد. تاتنهام در حال حاضر تنها 5 امتیاز با وستهام رده 
چهارمی فاصله دارد اما مدیران تاتنهام ترجیح داده اند ریسک نکرده و با 

شوکی به تیم وارد کنند که سبب شود در هفته های اخراج مورینیو 
باقیمانده تا پایان فصل نتایجی بهتر کسب 
کنند. مورینیو کــه در 3۲ بازی اش 
در این فصل 1۴ پیروزی داشــته، 
8 تساوی 1۰ شکست، هفته دیگر 
می بایست در فینال جام اتحادیه به 
مصاف منچسترســیتی برود. طبق 
گزارش ها دلیل دیگری که سبب شده 
تاتنهام، مورینیو را اخراج کند انتقادهای 
مکرر او از عملکــرد بازیکنان در حضور 
رسانه ها بوده که سبب شده صدای 
اعتراض هواداران هم بلند شود. 
مورینیــو که فصل گذشــته با 
تاتنهــام بــه رده ای بهتــر از 
ششمی در لیگ برتر دست 
پیدا نکرد، تا سال ۲۰۲3 با 

این تیم قرارداد داشت.

پایانرأفت
 کارشناس فوتبال 

اردوی سرخپوشان ایران در شهر گوای هند ادامه دارد، اما هنوز 
جعفر سمیعی مدیرعامل باشگاه در تهران به سر می برد تا امور اداری 
و اجرایی را مدیریت کند. سمیعی در تازه ترین صحبت های خود از 
تلاش های هیات مدیره برای حل مشکلات تیم و باشگاه پرسپولیس 

ایران پرده برداشت. 
 2 پیروزی 

سمیعی در ابتدا با اشاره به کسب ۲ پیروزی توسط سرخپوشان 
در دو دیدار ابتدایی مسابقات لیگ قهرمانان آسیا ۲۰۲1 مقابل 
الوحده امارات و الریان قطر گفت: »بابت این افتخارات به بازیکنان، 
مربیان، اعضای تیم و باشگاه و همچنین هواداران تبریک می گویم. 
از هر نظر، شایستگی کسب دو برد را داشتیم و چه بسا اگر شانس 
همراهی مان می کرد نتایج جذاب تری رقم می خورد. با این حال همه 

پرسپولیسی ها از نتایج به دست آمده راضی و خشنود هستند.«
 مشکلات میزبانی 

وی اظهارداشت: »متاسفانه یکسری مشکلات از اولین روز حضور 
تیم در شهر گوا هند به وجود آمد که همچنان ادامه دارد اما مسائلی 
مثل تغذیه، استفاده از استخر، کیفیت اتاق ها و هتل و... خوب است. 
در بحث حمل ونقل یا استادیوم و محل تمرین چاره ای نداریم، 

چون ظرفیت شهرگوا بیش از این نیست. همان طور که می دانید 
مربیان دو تیم دیگر یعنی الریان قطر و الوحده امارات هم به این 
مسائل اعتراض کرده اند و ما هم صدای اعتراض خود را به گوش 
مسئولان کنفدراسیون فوتبال آسیا و باقی ارگان های تصمیم ساز 
رسانده ایم.« مدیرعامل باشگاه پرسپولیس اظهارداشت: »قبل از 

شروع مرحله گروهی، پیش بینی صدرنشینی پرسپولیس با وجود 
کادرفنی و بازیکنان قدرتمندی کار سختی نبود اما به 

عقیده من، تیم فوتبال گوا هند سورپرایز این فصل 
لیگ قهرمانان آسیا به شمار می رود. با اینکه فوتبال 
هند در سطح قاره هنوز نتوانسته به عنوان تیمی 
قدرتمند عرض اندام کند اما گوا موفق شده از دو 
حریف نسبتا قدرتمند مثل الوحده و الریان دو امتیاز 

بگیرد و در رده دوم جدول بایستد. این موضوع مشخص 
می کند با تیم سرسختی بازی داریم اما به نقش آفرینی 

بازیکنان و تفکرات کادرفنی ایمان داریم و ان شاءا... دو 
برد پیاپی دیگر هم کسب خواهیم کرد.«

 دغدغه بازیکنان و مربیان 
سمیعی خاطرنشان کرد: »من در تهران 

مانده ام تا مشکلات تیم را مرتفع کنم. از زمانی که وارد باشگاه شدم، 
تمام تلاشم را به کار بستم تا رابطه خوب و صمیمانه ای بین تیم و 
باشگاه برقرار کنم و مشکلاتی که قبل از حضورم وجود داشت، مرتفع 
شود. حالا مدیریت باشگاه مورد وثوق هواداران قرار گرفته و طرفداران 
پرسپولیس می دانند ما حتی یک روز را برای حل مشکلات تیم از 
دست نداده ایم. از دغدغه بازیکنان و مربیان در اردوی هند باخبر 
هستم و می دانم آنها صبوری به خرج می دهند ولی پرسپولیس از 
گذشته، مشکلاتی داشته که نمی توان در یک چشم برهم زدن همه 
این مسائل را حل کرد. ما باید با منطق و کار فراوان برای حل مشکلات 
قدم برداریم.« وی گفت: من هرگز به دنبال تخریب مدیران پیشین 
باشگاه پرسپولیس نبودم و حالا هم نمی خواهم بهانه ای بیاورم 
ولی برای حل یکسری از این مشکلات، نیازمند کمک همه 
ارگان ها هستیم.. سمیعی ادامه داد: »همین حالا به لیست 
مسافران ما در گوا هند نگاه کنید؛ اردوی ما با حضور 
تنها ۴۲ نفر تشکیل شده که فقط ۲1 بازیکن به همراه 
۲۰ نفر شامل کادرفنی، سرپرستی، رسانه ای، ماساژور، 
تدارکات و یک عکاس در آن حضور دارند. واقعا نمی دانم 
اردویی کوچکتر از این در گذشته وجود داشته یا نه. 
ما خلوت ترین اردوی ممکن را داریم؛ تعداد 
ماساژور و تدارکات زحمتکش تیم مان 
حتی نسبت به سفرهای داخلی هم 

کمتر است. 

»سمیعی« مدیرعامل پرسپولیس:

 خلوت ترین اردوی ممکن را داریم

آرمان ملی: در روزهای گذشته برگزاری 
رقابت های »سوپرلیگ اروپا « در حالی جدی 
شده است که یوفا بازیکنانی که در این مسابقات 
شرکت خواهند کرد را تهدید کرده و البته 
مخالفان و موافقان برگزاری این دیدارها نیز 

بیانیه داده اند. 
 ایده سوپرلیگ

به نظر می رسد که بحث ایجاد تورنمنت 
»سوپرلیگ اروپا « کاملا جدی شده و احتمالا 
به زودی این رقابت ها تشکیل شده و استارت 
خواهد خورد. 1۲ باشگاه معتبر اروپایی پای 
ثابت این رقابت هستند و حمایت خود را 
اعلام کردند و اکنون به عنوان هیات موسس 
»سوپرلیگ اروپا « از این تریبون تحت عنوان 
ESL که مخفف »سوپرلیگ اروپا «ست، بیانیه 
داده اند. در این بیانیه آمده است: »1۲ باشگاه 
معتبر فوتبال اروپا گردهم آمده اند تا اعلام 
کنند که با ایجاد یک مسابقه در اواسط هفته 
به نام سوپرلیگ که تحت کنترل باشگاه هاست، 
توافق کرده اند.« رسانه های مختلف نسبت به 
این بیانیه واکنش نشان داده و آن را تحلیل 
کرده اند به طوری که »اسکای« گفته است 
که این رقابت ها به زودی استارت زده خواهد 
شد و یوفا و سایر منتقدان نمی توانند جلوی 
آن را بگیرند و باشگاه های بزرگ و متمول 
اروپایی کار خود را خواهند کرد. همچنین 
1۲ باشگاه بزرگ اروپا به طور مشترک، شرکت 
در رقابت »سوپرلیگ اروپا « را اعلام کردند. 
میلان، یوونتوس، اینتر، رئال مادرید، بارسلونا، 
اتلتیکومادرید، چلسی، آرسنال، لیورپول، 
منچسترسیتی، منچستریونایتد و تاتنهام در 
این لیگ حضور دارند. از طرفی گفته می شود 
که بایرن مونیخ هم به زودی به این رقابت ها 
اضافه خواهد شد و پس از آن هم تیم های 
بزرگ آلمانی مثل دورتموند هم به سوپرلیگ 
می پیوندند و پس از آن پاری سن ژرمن که 
تاکنون سعی کرده بود از دور قضایا را دنبال کند 
هم چاره ای جز پیوستن به سوپرلیگ نخواهد 
داشت و این باشگاه ثروتمند هم به رقابت ها 
اضافه می شود. گفته می شود که »پرز«، رئیس 
باشگاه رئال مادرید و آندره آنیلی، رئیس باشگاه 

یوونتوس، دو چهره اصلی در استارت پروژه 
»سوپرلیگ اروپا « هستند و »پرز« به عنوان 
رئیس سوپرلیگ شروع به فعالیت خواهد کرد 
و آنیلی هم نایب رئیس این رقابت ها خواهد 
بود. همچنین شیوه  برگزاری این رقابت ها 
بدین شکل است که تیم ها در دو گروه 1۰ 
تیمی به رقابت می پردازند و 3 تیم اول هر 
گروه مستقیما به مرحله بعد می روند و تیم های 
چهارم و پنجم هر گروه در مرحله پلی آف برای 
صعود به دورحذفی با هم به رقابت می پردازند. از 
نظر زمان برگزاری هم باید گفت که این رقابت ها 
هم از ماه اوت میلادی آغاز خواهند شد و تا 
ماه »می« ادامه خواهد داشت. همچنین این 

بازی ها در زمین بی طرف انجام خواهد شد.
 تهدید یوفا

که  کرده  تایید  رسمی  به صورت  یوفا 
بازیکنانی که »سوپرلیگ اروپا « شرکت خواهند 
کرد نمی توانند تیم های ملی خود را همراهی 
کنند. الکساندر چفرین، رئیس یوفا تایید کرد: 
»بازیکنانی که در »سوپرلیگ اروپا « بازی می کنند 
از حضور در جام جهانی و یورو محروم خواهند شد. 

آنها اجازه بازی در تیم های ملی خود را ندارند.«
 لیورپول 

برای  لیورپول  باشگاه  تصمیم  به دنبال 
شرکت در مسابقات »سوپرلیگ اروپا «، عده ای 

از هواداران این تیم با نصب بنری در مقابل 
ورزشگاه آنفیلد خواستار انصراف از این انتخاب 
شدند. هواداران لیورپول با نوشته »شرم بر 
شما« اعتراض خود به تصمیم این باشگاه 

انگلیس در حمایت سوپرلیگ را نشان دادند.
 پورتو

باشگاه پورتو پیشنهادهای غیررسمی برای 
پیوستن به 1۲ باشگاه کودتاگر علیه یوفا و فیفا 
به سوپر لیگ اروپا را نپذیرفت. رئیس باشگاه 
پورتو در مصاحبه خود عنوان کرد: اولا یوفا اجازه 
حضور در سوپر لیگ اروپا را به ما نمی دهد. ما 
زیرنظر فدراسیون پرتغال هستیم و فدراسیون 
زیرنظر یوفاست و نمی توانیم قانون شکنی کنیم.

 دورتموند
باشگاه دورتموند آلمان در بیانیه ای رسمی 
مشخص کرد در رقابت های »سوپرلیگ اروپا « 
شرکت نمی کند و مخالفتش با برپایی این 
رقابت ها را اعلام کرد. واتزکه  مدیر دورتموند 
در این خصوص گفت:  باشگاه ها خواهان 
 UEFA اصلاح و جراحی در لیگ قهرمانان اروپا
هستند. ولی ما برنامه برای ایجاد سوپر لیگ را 

رد می کنیم.
 جنجال در ایتالیا 

تصمیم یوونتوس، اینتر و میلان مبنی بر 
پیوستن به سوپر لیگ انتقادات زیادی در پی 

داشته است و بنابر گزارش ها سری آ و برخی 
تیم ها به حضور 3 تیم بزرگ ایتالیا در این 
لیگ اعتراض کرده اند. شنیده ها حاکی از این 
است که سه باشگاه آتالانتا، ورونا و کالیاری 
اعلام کرده اند از تصمیم اخراج اینتر، میلان و 
یوونتوس از سری آ حمایت خواهند کرد. با این 
وجود در حال حاضر بعید است این اتفاق رخ 
دهد و باید منتظر ماند و دید در روزهای آینده 

چه اتفاقی خواهد افتاد.
 موافقت  بارسا

وبسایت رسمی باشگاه بارسلونا،  با اعلام 
بیانیه ای رسمی اعلام کرد که برای حضور 
به  موسوم  اروپا  در  جدید  تورنمنتی  در 
»سوپرلیگ اروپا« با 11 باشگاه بزرگ دیگر 
اروپا به توافق رسیده است. در این بیانیه آمده 
است: باشگاه های بارسلونا، میلان، آرسنال، 
یوونتوس،  اینتر،  چلسی،  اتلتیکومادرید، 
لیورپول، منچسترسیتی، منچستریونایتد، 
رئال مادرید و تاتنهام به عنوان باشگاه های 
موسس این تورنمنت در کنار 3 باشگاه دیگر که 
به زودی از آنها دعوت خواهد شد، فصل جدید 
سوپرلیگ اروپا را به زودی آغاز خواهند کرد. 
باشگاه های موسس قصد دارند به مذاکرات خود 
با یوفا و فیفا برای ادامه همکاری ها ادامه دهند تا 
به بهترین نتیجه ممکن برای این رقابت جدید و 
دنیای فوتبال برسند. این تورنمنت در حالی راه 
خواهد افتاد که کرونا جهان را فراگرفته و اقتصاد 
فوتبال اروپا را به خطر انداخته است. باشگاه های 
موسس به مدت چند سال با هدف بهترکردن 
کیفیت مسابقات و قوانین آن فعالیت خواهند 
کرد. به زودی سوپرلیگ برای بانوان نیز فعال 
خواهد شد تا به پیشرفت فوتبال بانوان نیز کمک 
شود. این تورنمنت سالانه رشد اقتصادی بیشتر 
و کمکی به فوتبال اروپا خواهد بود. این درآمدها 
بیشتر از چیزی خواهد بود که مسابقات اروپایی 
به باشگاه ها می دهند که پیش بینی می شود 
مبلغی بالغ بر 1۰ میلیارد یورو باشد. باشگاه های 
موسس در ازای عضویت در این تورنمنت هر 
یک 3.5 میلیارد یورو فقط به خاطر حمایت از 
این تورنمنت دریافت خواهند کرد تا بتوانند 
تاثیرات منفی کرونا را از باشگاه خود پاک کنند.

بحث در »قاره سبز« جدی شد

استارت سوپرلیگ؛ حذف لیگ قهرمانان اروپا؟!

آرمان ملی: تیم های فولاد، پرسپولیس و تراکتور به عنوان 
نمایندگان ایران، امشب سومین دیدار خود را در لیگ قهرمانان 
آسیا برگزار می کنند. این سه تیم به همراه استقلال تاکنون 

نتایج خوبی در لیگ قهرمانان آسیا کسب کرده اند. 
 گل محمدی چه گفت؟

یحیی گل محمدی سرمربی تیم فوتبال پرسپولیس در 
نشست خبری قبل از بازی این تیم با گوای هند اظهارکرد: 
هر نتیجه ای که به دست می آید حاصل تلاش مجموعه 
پرسپولیس است. بازیکنان از نسل جنگجو و برتری طلب 
بودند و همیشه برای پیروزی جنگیدند و هیچ وقت تسلیم 
نشدند. گل محمدی بیان کرد: ۲ بازی از تیم گوا دیده ام. گوا 
تیمی منظم، تاکنیکی و با دوندگی بالاست. شاید این تیم 

شگفتانه لیگ قهرمانان آسیا باشد. تیم گوا از لحاظ روحی، 
روانی و  تاکتیکی به مرحله خوبی رسیده است. ما مطمئن 
هستیم که بازی راحتی نخواهیم داشت و باید باتمرکز بازی 
کنیم. گل محمدی  گفت:  مطمئن هستم برابر تیم هندی 
موقعیت به دست می آوریم. باید از موقعیت ها خوب استفاده 

کنیم. 
 صحبت های خطیبی 

رسول خطیبی سرمربی تیم فوتبال تراکتور در نشست 
خبری قبل از بازی مقابل نیروی هوایی عراق، اظهارکرد: 
طبق آمار و ارقام رسمی، تیم ما عملکرد خوبی در ۲ دیدار 
نخست داشت و تیم برتر میدان بود، اما نتوانستیم 3 امتیاز را 
کسب کنیم. او افزود: به طورحتم  تیم حریف هم از ما شناخت 

دارد و امیدوارم تراکتور همان کیفیت ۲ دیدار قبلی را مقابل 
نیروی هوایی عراق داشته باشد و 3 امتیاز را کسب کند. ما 
آماده بازی هستیم. هواداران مطمئن باشند که بازیکنان ما با 

تلاش بیشتر و روحیه بهتر به میدان می روند.
 نظر کعبی 

حسین کعبی مربی تیم فوتبال فولادخوزستان در 
خصوص دو دیدار متوالی با النصر عربستان نیز گفت: تیم های 
عربستانی خرج می کنند و البته تیم های باکیفیتی هستند، 
دیدید که النصر موفق شد السد را با سه گل شکست بدهد و 
شاید این موضوع پیش از شروع مسابقه باورپذیر نبود اما اتفاق 
افتاد. شرایط ما به گونه ای است که فرقی ندارد چه تیمی برابر 
ما بازی می کند، ما به دنبال شادی دل مردم خوزستان و ایران 
هستیم. ان شاءا... بتوانیم از دو بازی آینده با النصر نتیجه 
خوبی بگیریم و پس از آن، دو دیدار دیگر را به سلامت به پایان 

برسانیم و بتوانیم به مرحله بعد صعود کنیم.

نمایندگان ایران به دنبال موفقیت های آسیایی


